

《单词百科:subjoining是什么意思?subjoining怎么发音?subjoining的解释和用法》

英语单词subjoining是什么意思?subjoining怎么读?subjoining怎么发音?简答网为您整理了subjoining的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



subjoining怎么读

subjoining的读音:[ˈsʌbˈdʒɔɪn]

subjoining的意思

- 1、v.增补，附加;
- 2、subjoin的现在分词

subjoining的近义词

- 1、**suffix** n.后缀，词尾;

subjoining的双语例句

1、Subjoining Settlement Analysis of Existing Buildings by New Buildings

新建建筑物对旧有建筑物附加沉降的影响分析

2、The result of the study has shown that the direction and magnitude of the blasting crackle relate to subjoining main stress.

研究表明：介质爆破裂纹的方向及大小与附加的主应力有关。

3、The Study of Subjoining Rare Earth to Chemical Deposit Cobalt Soft Magnetic Film

稀土元素介入化学沉积钴基软磁薄膜的研究

4、Results showed that: (1) effect of subjoining fertilizer of S or Zn and soil diversity were very significant on the weight of plants in the shoot stage of rapeseed;

结果表明：（1）增施S或Zn肥和土壤差异对苗期油菜生物量影响达显著性水平；

5、The paper briefly discusses the history of Organizational Learning (OL) theories, and improves the Crossan's model of organizational learning by subjoining the circumstance variable.

简要地讨论了组织学习的理论发展过程，并对Crossan的组织学习模型进行了改进，即把组织的环境因素引入该模型。

6、In this paper, the influence of chemical deposition Cobalt film alloy subjoining Rare Earth film were investigated to improve deposition technology, structure and properties of Cobalt soft magnetic film alloy.

为改善化学沉积钴基合金的工艺、组织结构和性能，本文进行了稀土元素介入化学沉积钴基软磁薄膜的研究。

以上是简答网为您整理的subjoining怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于su

bjoining的用法、s

ubjoining的释义、subjoining的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/subjoining>